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Stanisław Rachwał 

  

Jako uczestnik Okrągłego Stołu Mieszkaniowego /OSM/ , w związku z wielokrotnymi 

wnioskami składanymi przez OSM do Prezydenta i Rady Miasta w sprawie przeznaczenia 

odpowiednich sum w budżecie na budownictwo mieszkaniowe komunalne pozwalam sobie 

zwrócić  się do Pana  jako Radnego oraz Przewodniczącego Komisji Mieszkalnictwa  

z zapytaniem. 

Czy byłby Pan uprzejmy zapoznać się z drukiem nr 1124, którego treść ma być omawiana  

w I czytaniu na sesji RM w dniu dzisiejszym. Druk ten dotyczy przeznaczania 0,3% 

budżetu Miasta Krakowa w kolejnych latach na budowę ścieżek rowerowych. 

Dlaczego przez półtorej roku wszyscy z góry torpedowali wnioski OSM w sprawie 

przeznaczenia jakiegoś procentu z  budżetu na budownictwo komunalne -  jako 

niezgodne z prawem (jakim?), a równocześnie możliwe jest przeznaczanie określony 

procent budżetu na ścieżki rowerowe? 

Żeby było jasne - nikt nie ma nic przeciwko budowie ścieżek rowerowych w Krakowie, ale 

uważamy, że dach nad głową dla wielu setek rodzin jest ważniejszy i wnioski OSM w tej 

sprawie winny być dawno przyjęte, a nie przemilczane. 

Jeżeli jest taka konieczność, wyślemy oficjalne pismo OSM do Komisji Mieszkalnictwa w tej 

sprawie. 

  

Z poważaniem 

Dorota Wnęk 

OSM 

 

 

 


